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Protokół Nr 34/2013 

z posiedzenia Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych Rady 

Miejskiej w Strykowie,  

które odbyło się w dniu  11 kwietnia  2013 r. 

 

Posiedzenie Komisji prowadził jej Przewodniczący radny Włodzimierz Grochocki.   

Na posiedzeniu Komisji nieobecny radny Łukasz Orłowski.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz osoby 

zaproszone. 

 

Porządek posiedzenia :  

1. Przegląd zalewu w Strykowie i jego obrzeży pod względem porządku i estetyki. 

2. Sprawy różne. 

 

Ad. 1  

Członkowie Komisji odwiedzili teren zalewu w Strykowie. 

Po wizycie w terenie Komisja przedstawiła następujące uwagi : 

 plac zabaw – uszkodzenia - brak plastikowych osłon na śrubach,  

 wymiana nawierzchni na skateparku +  usunięcie dwóch lamp oświetleniowych 

niskich poza teren skateparku; 

 na końcu ścieżki spacerowej od strony ul. Wczasowej należy zainstalować blokady   

  ( bramki otwieralne) uniemożliwiające wjazd samochodów na ścieżkę rowerową; 

 na końcu ścieżki spacerowej od strony ul. Wczasowej zainstalować znak ,, zakaz 

ruchu ˮ  z tabliczką  informacyjną – nie dotyczy rowerów; 

 uporządkować i na bieżąco utrzymywać w czystości lasek za skateparkiem; 

 na placu zabaw  w koszach znajdują się butelki po alkoholu – częściej należy 

opróżniać kosze; 

 należy wyrównać zagłębienia w  kostce na ścieżce rowerowo-pieszej; 

 siłownia- utwardzić teren kostką i wykonać utwardzone kostką dojście do tego 

stanowiska od głównego chodnika ; 

 ustawić kosz przy stanowisku do gier planszowych; 

 wystąpić o uporządkowanie terenu przy Tesco;  

 umocować  stabilnie barierki betonowe przy parkingu; 

Pani Grażyna Popczyńska poinformowała , że w dniu 24 kwietnia br. r. odbędzie się 

przegląd gwarancyjny zrealizowanej  inwestycji i wszystkie uchybienia zostaną odnotowane i 

zgłoszone wykonawcy.  

Pan Konrad Kozłowski mówił o tym , że sprzątanie terenu wokół zalewu  rozpocznie  się 

przy sprzyjających warunkach atmosferycznych ( do tej pory zima i opady śniegu).W 

Regulaminie korzystania z palcu zabaw są określone zasady korzystania z placu zabaw. Od 

egzekwowania łamania zasad np. spożywanie alkoholu w tym miejscu jest policja. 

Zdaniem Dyrektora OKiR za ścieżką rowerową tam gdzie parkują wędkarze, brak jest 

kosza na odpady. 

Zainstalowanie monitoringu zmniejszyło akty wandalizmu na terenie skateparku. 

Przewodniczący Komisji mówił o tym , że dobrze byłoby zainstalować monitoring przy 

wzgórzu Zygmunta nad zalewem. 

Pan Andrzej Jankowski B. M-G Stryków poinformował, ze w tej chwili  robione jest 

rozeznanie , jaki monitoring  byłby najlepszy. 
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Ad. 2  

Radny Bogdan Walczak mówił: z informacji mieszkańców u których dokonano kradzieży , 

takie skrzyżowanie jak ul. Warszawska –Targowa powinno być monitorowane. Przy 

poszukiwaniu złodziei dane z takiego monitoringu byłyby przydatne. 

Przewodniczący Komisji mówił o  wydeptanym  przejściu od  marketu Tesco do Carrefoura 

– należy obniżyć krawężnik przy ul. Targowej z kierunku Tesco. 

Sprawy różne. 

Radny Bogdan Walczak mówił: ul. Cmentarna i Legionów w Strykowie – na ulicy zalega 

piasek , należy go uprzątnąć ponieważ w czasie opadów deszczu  spływa do kanalizacji. 

Przewodniczący Komisji pytał  ile deklaracji w sprawie odbioru odpadów złożyli 

mieszkańcy , co z działkowiczami? 

Pan Andrzej Jankowski B.  M-G Stryków odpowiedział , że ok. 50% mieszkańców złożyło 

deklaracje i w dalszym ciągu jeszcze napływają. Dla tych mieszkańców , którzy nie złożyli 

deklaracji  będą wydawane decyzje – upomnienia, wzywające do złożenia deklaracji. 

Deklaracje złożyła również  część działkowiczów . 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z. Kubiak 

 

 

 

Przewodniczący  

           Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego 

           i Dróg Publicznych Rady Miejskiej Strykowie  

 

 

              Włodzimierz Grochocki 

 

 

 

 


